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Abstract (en)
A heald shaft comprises a first stiffening body disposed in a first chamber of a base body and glued at two sides of base body; and a second
stiffening body disposed in a second chamber of the base body and glued at least at two sides to the base body. A heald shaft comprises an
elongated base body (9) formed as a hollow profile body and having two side walls (11, 12) interconnected by a web (18, 19, 20, 21) and having at
least one first chamber and at least one second chamber, each being open at least at one side; a first stiffening body (24) occupying the width of the
base body and disposed in the first chamber; and a second stiffening body (25) occupying the width of the base body and disposed in the second
chamber. The stiffening bodies are glued at least at two sides to the base body.

Abstract (de)
Ein Webschaft für eine Webmaschine weist einen Schaftstab (3) auf, der aus einem einstückig ausgebildeten Leichtmetallprofil und zwei mit
diesem verklebten Versteifungskörpern (24, 25) besteht. Die Versteifungskörper überbrücken die gesamte Breite des Schaftstabs (3), wobei die
Breite zwischen seinen Seitenwänden (11, 12) gemessen wird. Die Kammern (14, 16) zur Aufnahme der Versteifungskörper (24, 25) weisen
jeweils wenigstens eine offene Seite auf, durch die der Versteifungskörper von außen her sichtbar ist und in die betreffende Kammer (14, 16)
eingeführt werden kann. Dies erleichtert die Herstellung. Außerdem wird sowohl eine Aussteifung in Arbeitsrichtung als auch eine gute Aussteifung
in Querrichtung dazu erreicht. <IMAGE>
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